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Woclawek, dnia27 maja2020 r.

Pan
Janusz Dgbczynski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjg wniesionq podczas obrad XXll sesji Rady Miasta w sprawie

utwardzenia ulicy Kukulczej upzejmie informujq, i2 w budzecie nie zostaly pzewidziane Srodki

na powyzszq inwestycjg na 2020 r, Jednak otwarty na sugestie mieszkancow sprawe tq zaproponujg

do planu budzetu na lata nastgpne.

OtrzymujE:

1. Adresat

2. ala

Do wiadomoSci:

1. Biuro Rady Miasta w/m

2. Wydzial Org, Prawny i Kadr w/m
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